
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Ministeren for fødevarer, landbrug og fiskeri

Dato: 17. januar 2022

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 449
Tænker ministeren, at den forslæbende sagshandling af udbetaling af støttekroner til 
landbruget kan afholde både fremtidige økologer og landmænd, der tilbyder pleje af 
græs- og naturarealer, fra at omlægge til dette, da man økonomisk ikke kan se sig selv i 
det, da Landbrugsstyrelsen åbenbart hvert år ikke kan udbetale inden for rimelig tid, og at 
kontraktholderen efterfølgende skal mellemfinansiere?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Peter Juel-Jensen 
(V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Peter.Juel.Jensen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
René Christensen
formand
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